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BR.0002.8.2022 

Protokół 

Nr LII/2022 

z Sesji Rady Miejskiej Koła 

z dnia 18 lipca 2022 roku 
Nagranie z sesji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Kole – 

www.bip.kolo.pl oraz na stronie internetowej - www.kolo.pl. 

 

Program uroczystej Sesji: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Hymn Państwowy. 

3. Powitanie gości. 

4. Przemówienie okolicznościowe Przewodniczącego Rady Miejskiej Koła - Tomasza Sobolewskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uczczenia jubileuszu 660. rocznicy lokacji miasta Koła. 

6. Przemówienie okolicznościowe Burmistrza Miasta Koła - Krzysztofa Witkowskiego. 

7. Wystąpienie Dyrektora Muzeum Technik Ceramicznych w Kole - Tomasza Nuszkiewicza.  

8. Wręczenie tytułów honorowych „Zasłużony dla miasta Koła”.  

9. Wręczenie wyróżnień i podziękowań. 

10. Wystąpienia zaproszonych gości. 

11. Hejnał Miasta Koła. 

12. Zamknięcie obrad. 

13. Część artystyczna. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z ustalonym porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1                             

do niniejszego protokołu. 

 

1. Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w LII sesji udział bierze  

     20 radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2. Hymn Państwowy. 

Wprowadzono sztandar. Odśpiewano Hymn Państwowy. 

 

3.   Powitanie gości. 

Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję gości: 

- Pana Björna Warmera – Burmistrza miasta partnerskiego Reinbek wraz z delegacją w osobach: 

Sabina Ramonad i Barbara Neumann. 

- Pana Leszka Galembę – Posła na sejm RP, 

- Panią Paulinę Hennig – Kloskę – Posłankę na sejm RP, 

- Pana Tomasza Nowaka - Posła na sejm RP, 

- Pana Tadeusza Tomaszewskiego - Posła na sejm RP, 

- Panią Sandrę Żywicką-Sztul  – Asystentkę Leszka Millera – Posła do Parlamentu Europejskiego, 

*Przedstawiciel Pani Poseł Hennig-Kloskiej poinformował, że ze względu na utrudnienia napotkanie 

na drodze Pani Poseł się spóźni, 

- Pana Roberta Popkowskiego – Radnego Sejmiku Województwa Wielkopolskiego, 

- Pana Roberta Kropidłowskiego - Starostę Kolskiego, 

- Pana Władysława Karskiego – Wicestarostę Tureckiego, 

http://www.bip.kolo.pl/
http://www.kolo.pl/
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- Wójtów i Burmistrzów obecnej oraz poprzednich kadencji, 

- Przewodniczących rad obecnej oraz poprzednich kadencji, 

- Radnych miasta Koła obecnej oraz poprzednich kadencji, 

- Honorowych Obywateli Miasta Koła w osobach: Pana Roberta Andre, Pana Ewarysta Jaśkowskiego 

i Pana  Kazimierza Kasperkiewicza, 

- Członków Miejskiej  Rady Seniorów, 

- Przedstawicieli organizacji i stowarzyszeń, 

- Prezesów spółek miejskich, 

- Prezesów, Dyrektorów firm a także przedsiębiorców z miasta Koła, 

- Dyrektorów jednostek oświatowych i jednostek kultury, 

- Służby mundurowe Policji, Straży Pożarnej, Ochotniczej Straży Pożarnej  i Straży Miejskiej, 

- Księdza Janusza Ogrodowczyka oraz duchowieństwo kolskich parafii, klasztoru i kościoła 

ewangelickiego, 

- Pracowników Urzędu Miejskiego w Kole,  

- Przedstawicieli mediów,  

- Mieszkańców miasta Koła oraz wszystkich pozostałych gości obecnych na uroczystej sesji. 

 

4. Przemówienie okolicznościowe Przewodniczącego Rady Miejskiej Koła - Tomasza Sobolewskiego. 

Nasze miasto Koło, choć nie największe, ale od dawna ważne na mapie Polski miasto, 

obchodzi dziś jubileusz 660-lecia. 18 lipca 1362 r. król Kazimierz III Wielki zezwalając na jego 

lokację wprowadził je na arenę dziejów. Dzięki dalekowzrocznym decyzjom mądrego monarchy 

zyskaliśmy zaszczytny status miasta królewskiego.  

Tak, była to świetnie zrealizowana, genialna wizja króla Kazimierza Wielkiego – przeobrazić 

Polskę nie tylko w murowaną, ale przede wszystkim w zdolną odważnie stawić czoła wyzwaniom jakie 

niesie przyszłość. 

Tradycja i historia są spoiwem łączącym naszą społeczność. Przez te minione stulecia różne 

były losy naszego miasta. Dzisiaj znając jego dzieje, mamy w rękach jako samorządowa wspólnota 

klucz do naszej przyszłości. Możemy z niego korzystać wszyscy, aby kształtować ją wedle naszych 

oczekiwań, dążąc do uczynienia z naszej małej ojczyzny jak najlepszego miejsca do życia, zarówno 

dziś jak i jutro.  

Koło jest domem nas wszystkich i rozwijając edukację, usługi społeczne, kulturę, sport                           

i rekreację, dbając o środowisko naturalne umożliwiajmy samorealizację mieszkańców. Ważne jest 

także dążenie do tego, aby Koło było atrakcyjnym miejscem dla inwestorów i pracodawców, dla 

dużych przedsiębiorstw, ale i mniejszych, rodzinnych firm.  

Niech w naszym mieście nie tylko dobrze się mieszka, ale też realizuje swoje kariery 

zawodowe bez konieczności wyjeżdżania do dużych miast. Naszym największym skarbem są bowiem 

mieszkańcy. Począwszy od dzieci i młodzieży, poprzez przedsiębiorców, działaczy sportowych, 

społecznych, kulturalnych, przedstawicieli wszystkich grup zawodowych, na środowisku seniorów 

kończąc. W biografiach zasłużonych dla Koła osób możemy szukać wzorców do naśladowania,                              

a czasem też uczyć się na ich błędach. W tym miejscu chciałbym wyrazić wdzięczność wszystkim tym, 

którzy na przestrzeni wieków swoją pracę zawodową i społeczną przekładali na wspólne dobro 

naszego miasta. 

Szanowni Państwo, 

cieszę się, że razem możemy świętować 660. Rocznicę lokacji naszego miasta.  

W tym szczególnym dniu niech mi wolno będzie podziękować: 

  Wszystkim Przyjaciołom Koła, obecnym tu parlamentarzystom, przedstawicielom władz 

Województwa Wielkopolskiego, powiatu kolskiego, oraz gmin i miast, a szczególnie miast 

partnerskich Reinbek w Niemczech i Ładyżyn w Ukrainie.   
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 Radnym wszystkich kadencji, burmistrzom i pracownikom Urzędu Miejskiego oraz jednostek 

organizacyjnych Gminy Miejskiej Koło, przedstawicielom instytucji i organizacji społecznych 

działających na terenie naszego miasta, 

 Podziękowania składam przedstawicielom  – Policji, Wojska i Państwowej Straży Pożarnej 

stojącym na straży bezpieczeństwa i porządku publicznego, 

 Gorące podziękowania składam właścicielom firm, za ich zaangażowanie w rozwój naszego 

miasta, 

  Podziękowanie składam wszystkim mieszkańcom Koła, a zwłaszcza jego Honorowym 

Obywatelom  za współpracę z władzami samorządowymi i troskę o przyszłość naszego miasta. 

Rozwój Koła zależy od was, to bowiem mieszkańcy decydują o tym, jak używać klucza do przyszłości 

naszego miasta. Myśląc o nim, działając dla niego bądźmy otwarci, idźmy w poprzek podziałów                       

i sporów. Szukajmy tego, co nas łączy, a nie tego co dzieli. Oddając najwyższy szacunek historii, 

dumni z przeszłości patrzmy w przyszłość. Przed nami nowe zadania, nowe wyzwania.  

    5. Podjęcie uchwały w sprawie uczczenia jubileuszu 660. rocznicy lokacji miasta Koła. 

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Koła – Artur Szafrański. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: głosowało 20 osób. 

„za” – 20 głosów; „przeciw” – 0 głosów; „wstrzymujące” – 0 głosów. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LII/535/2022. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Karta z wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6. Przemówienie okolicznościowe Burmistrza Miasta Koła - Krzysztofa Witkowskiego. 

 

Spotkaliśmy się dzisiaj, aby uczcić 660. rocznicę lokacji Koła przez króla Kazimierza 

Wielkiego. 

To okazja by spojrzeć wstecz. To moment, by zastanowić się nad ogromnym dorobkiem minionych 

pokoleń Kolan, którzy budowali i rozwijali Nasze miasto. Każdy z mieszkańców, na swoim polu, 

dokładał i dokłada tę małą cegiełkę z których cały czas budujemy Nasze miasto. 

Historia Kołem się toczy...były w dziejach miasta okresy wspaniałego rozwoju, kiedy                               

np. w II połowie XV, byliśmy po Poznaniu i Kaliszu, najpotężniejszym ośrodkiem miejskim                                 

w Wielkopolsce. Historia jest ważna, bo z niej czerpiemy zbiorową mądrość Narodu, jednakże równie 

ważne, a może nawet ważniejsze są: teraźniejszość i przyszłość. 

Teraz, dzięki licznym inwestycjom realizowanym przez Radę Miejską i organ wykonawczy 

również tym najbardziej strategicznym, jak budowa nowej oczyszczalni ścieków dla aglomeracji Koło, 

oraz ciepłowni geotermalnej, mamy szansę na dynamiczny rozwój, a dzięki kolskiej geotermii                          

na uniezależnienie się od węgla, co w dzisiejszych czasach jest kwestią bardzo ważną. Te, liczne 

inwestycje (drogi, obiekty sportowe…) są możliwe dzięki pozyskiwanym środkom krajowym                              

i europejskim, za co serdecznie dziękuję, bo przecież Koło to Nasze wspólne dobro. 

Wszyscy Mieszkańcy, niezależnie od sprawowanej funkcji, wieku i zawodu, przyczynili się                                  

i przyczyniają do rozwoju Naszego miasta, za co im z całego serca dziękuję. 

Dziękuję również Wszystkim osobom przychylnym Naszemu miastu, jak również Wszystkim 

byłym samorządowcom: radnym i burmistrzom, za ich wkład w rozwój miasta. 
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Nie mniej, pragnę podziękować Wszystkim byłym i obecnym kierownikom oraz pracownikom jednostek 

organizacyjnych miasta, oraz byłym i obecnym pracownikom Urzędu Miejskiego, dzięki którym ten 

dobrze naoliwiony mechanizm porusza Koło do przodu. 

 

7. Wystąpienie Dyrektora Muzeum Technik Ceramicznych w Kole - Tomasza Nuszkiewicza. 

 

„W prastarej piastowskiej dzielnicy, będącej ośrodkiem, do którego skupiały się rozbite części 

dziedzictwa Krzywoustego, zaległ gród wielkopolski Koło. Obronne i centralne położenie nad spławną 

rzeką Wartą, nadawało mu w dawnych wiekach bardzo ważne znaczenie. U brodu na Warcie, kędy                     

z łatwością przeprawiano konie juczne i bydło, zgrupowały się trzy osady: Koło z jednego brzegu, a na 

drugim Bliźna i Nagórna” – pisał 110 lat temu w pierwszej monografii Koła Michał Rawita – 

Witanowski. 

18 lipca 1362 r. Kazimierz Wielki wystawił przywilej zezwalający Henrykowi, niegdyś wójtowi 

w Warcie prawo lokowania od nowa miasta z sołectwa zwanego Koło. Nowemu miastu nadał także 

dwie wsie – Blizna i Nagórna. Co znaczył termin lokacja? Oznaczał – umieścić, osadzić. Stwierdzenie 

„locandi de novo civitatem” – „umieścić od nowa miasto”, zawarte w dokumencie królewskim sprzed 

660 lat oznaczało zatem umieszczenie w określonym miejscu – w tym przypadku dotychczasowym 

sołectwie Koło – ludzi z różnych stron, osadników. Oznaczało też działania dotyczące i ludzi i ziemi. 

Oczywiście ani król ani sami osadnicy nie byli w stanie podjąć się organizacji sprowadzenia ludzi i ich 

osiedlenia na działkach wymierzonych w przeznaczonym miastu gruncie. Czynności tych podejmowali 

się specjaliści, przedsiębiorcy zwani zasadźcami, którzy traktowali swe czynności jako dochodowe, acz 

zapewne nieco ryzykowne przedsięwzięcia. Nie wszystkie bowiem lokacje były udane. 

Jakie zatem przesłanki zadecydowały o tym, że 660 lat temu powstało tu miasto? Lokacja 

miała zapewnić korzyści trzem stronom w niej uczestniczącym. Królowi – czyli właścicielowi ziemi                   

i miasta, osadnikom – mieszkańcom miasta i organizatorowi lokacji – zasadźcy czyli wójtowi 

Henrykowi. Król otrzymał bezpośrednie zyski ze sprzedaży wójtostwa i sołectw (łącznie 66 i pół 

grzywien groszy praskich) ale wzbogacał dochody królestwa poprzez wzrost wymiany towarowej. 

Istotną dla niego sprawą było zwiększenie zależnej od siebie zamożnej grupy ludzi. Ten stan rzeczy 

wzmacniał jego pozycje polityczną poprzez poszerzenie bazy materialnej i demograficznej władcy. 

Po co nam miasto? Miasto jest ośrodkiem handlu, tworzyło się je i nadal istnieją po to żeby pieniądz 

łatwiej krążył w gospodarce będąc środkiem określającym wartość wymiany towarowo – pieniężnej. 

Nie wiemy czy sam król wpadł na pomysł utworzenia miasta na miejscu istniejącego już przecież 

sołectwa czyli osady będącej prawnie zorganizowanym ośrodkiem i posłużył się w tym celu 

„opatrznym czyli zaufanym mężem” Henrykiem, czy też Henryk mający doświadczenie zdobyte                         

w Warcie zwrócił się z taką propozycją do króla. W każdym razie i jeden i drugi musieli w swoich 

rachubach licząc na spodziewane korzyści, wziąć pod uwagę uwarunkowania jakie mogły im one 

zagwarantować. 

Dobrze wiedzieli, że tylko w miejscu, gdzie jest możliwość wytworzenia ważnego węzła 

handlowego będą mogli skutecznie zrealizować takie przedsięwzięcie jak lokacja miasta. Do połowy 

XIV w. Koło leżało na uboczu traktów łączących Wielkopolskę z Małopolską. Głównym węzłem 

drogowym był ważny kasztelański gród i przeprawa przez Wartę w Spicymierzu. Znajdowało się tam 

skrzyżowanie szlaków prowadzących z Rusi przez ziemie Polski środkowej na Pomorze Zachodnie,                 

ze szlakiem idącym ze Śląska przez Kalisz do Łęczycy. 30 lat przed lokacją Koła Spicymierz został 

zniszczony podczas najazdu krzyżackiego na Wielkopolskę i nie odbudowano go. Nowy węzeł drogowy 

powstał zatem na rzecznych brodach warciańskich w Kole, które w ten sposób zostało włączone                      

w sieci szlaków handlowych. To dawało dostęp do handlu dalekosiężnego. Ale był to tylko jeden                         

z czynników mogących zapewnić sukces lokacji miejskiej. Drugim było zapewnienie miastu zaplecza 

wiejskiego by mogło stać się centrum rynku lokalnego. Nadanie Kołu w przywileju lokacyjnym dwu 
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wsi dawało minimalny rynek lokalny na zbyt swoich wyrobów i zakup żywności. Wokół nowo 

powstałego miasta, po obu stronach Warty istniała ponadto od dawna gęsta siatka osad wiejskich. 

Wkrótce  ukształtuje się także zasobny zespół trzech też królewskich kluczy posiadłości ziemskich 

starostwa kolskiego – kościelecki, rososki i bylicki obejmujący łącznie około 20-tu miejscowości                       

z sołectwami, folwarkami, młynami stanowiący duże zaplecze gospodarcze dla miasta będącego jego 

centrum. Kolejnym elementem sprzyjającym rozwojowi Koła było wzniesienie w jego pobliżu przez 

Kazimierza Wielkiego zamku strzegącego przeprawy przez Wartę, będącego ważną częścią systemu 

obronnego państwa. To  znacząco podnosiło polityczne znaczenie nowego miasta. Oczyma wyobraźni 

możemy zobaczyć inwestycyjny rozmach jaki miał wtedy miejsce w Kole – budowa zamku, miejskiego 

kościoła parafialnego – gotyckiej fary i dworu wójtowskiego pośrodku placu rynkowego wytyczonego 

na przebiegającym przez miasto szlaku komunikacyjnym przez Wartę, a wokół niego powstające domy 

rzemieślników i kupców. 

Pomimo tego, wydaje się, że podejmując decyzję o lokacji ostrożnie oceniano szanse na jej 

powodzenie. Może o tym świadczyć zawarta w przywileju wolnizna czyli zwolnienie mieszczan 

kolskich z opłat aż przez 12 lat. Była to niewątpliwie ekonomiczna zachęta dla osadników do podjęcia 

pracy w nowym miejscu i na nowych warunkach. Czas zwolnienia z opłat można traktować jako 

spełniający funkcję pożyczki inwestycyjnej. Był też bliski związek pomiędzy czasem wolnizny,                           

a spodziewanym okresem potrzebnym na zagospodarowanie miasta. Proces ten powiódł się. Nadanie 

Kołu prawa miejskiego było przełomowym momentem w jego historii, od którego rozpoczął się jego 

stopniowy rozwój jako miejsca handlu i produkcji rzemieślniczej w ramach nowej organizacji prawnej, 

społecznej i gospodarczej. Decyzja Kazimierza Wielkiego stworzyła przed Kołem szansę 

przekształcenia się w nowoczesny ośrodek miejski o dużym znaczeniu w odnawianym państwie.                   

Na straży jego terytorium stało miasto, które tej szansy nie zmarnowało stając się poważnym 

ośrodkiem w Wielkopolsce. 

 

8. Wręczenie tytułów honorowych „Zasłużony dla miasta Koła”. 

 

1. Ś.P. Jerzemu Przybylskiemu 

2. Ś.P. Lesławowi Dereniowi 

3. Florianowi Olejniczakowi 

 

Przewodniczący zaprosił na scenę rodziny Ś.P. Jerzego Przybylskiego – byłego burmistrza miasta 

Koła (w latach 1998-2002)  i Ś.P. Lesława Derenia (szanowanego i cenionego lekarza) by wręczyć 

akty nadania tytułu honorowego „Zasłużony dla miasta Koła”. 

 

Następnie akt nadania tytułu honorowego został wręczony Panu Florianowi Olejniczakowi – 

wiceburmistrzowi miasta Koła – w kadencji 1998-2002 i wieloletniemu radnemu miasta Koła. 

 
9. Wręczenie wyróżnień i podziękowań. 

Wyróżnienia i podziękowania zostały wręczone następującym osobom: 

 

- Panu Leszkowi Galembie - Posłowi na Sejm RP, 

- Pani Paulinie Hennig- Kloskiej - Posłance na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, 

- Panu Tomaszowi Nowakowi - Posłowi na Sejm RP,  

- Panu Tadeuszowi Tomaszewskiemu - Posłowi na Sejm RP, 

- Panu Leszkowi Millerowi - Posłowi do Parlamentu Europejskiego  (w zastępstwie Sandra Żywicka- 

Sztul – Asystentka Posła),  

- Pani Anecie Niestrawskiej - Wicewojewodzie Wielkopolski (niestety Pani Wojewoda jeszcze nie 

dotarła), 
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- Panu Robertowi Popkowskiemu - Radnemu Sejmiku Województwa Wielkopolskiego, 

- Panu Robertowi Kropidłowskiemu - Staroście Kolskiemu, 

- Pani Urszulli Pękacz – wieloletniej radnej oraz Przewodniczącej Rady Miejskiej Koła w dwóch 

kadencjach, 

- Pani Annie Andre – Wiceprezes ANDRE (na scenę został również zaproszony Honorowy Obywatel 

Miasta Koła – Pan Robert Andre), 

- Panu Grzegorzowi Wojciechowskiemu  - Dyrektorowi Generalnemu Saint-Gobain HPM Polska                   

Sp. z o.o. (w zastępstwie– Emilia Krzewińska – Dyrektor Personalny), 

- Panu Antoniemu Żurawikowi - Wiceprezesowi „AGRONAS” Sp. z o.o., 

- Panu Józefowi  Kolasa - Zakład Produkcyjno  Handlowy „IZOMER”,  

- Pani Agnieszce Bernaciak – Prezes Zarządu AMB  TECHNIC,  

- Panu Przemysławowi Stasiakowi  - Prezesowi Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.                  

w Kole, 

- Panu Robertowi Gajdzie - Prezesowi Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.                     

w Kole,                           

- Pani Agacie Majtczak - Prezes Miejskiego Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Kole, 

- Panu Jarosławowi Tkaczowi - Prezesowi Kolskiego Towarzystwo Budownictwa Społecznego                    

Sp. z o.o. w Kole, 

- Panu Jarosławowi Janowskiemu - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Stanisława 

Konarskiego w Kole, 

- Panu Waldemarowi Pietrzakowi - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Adama Mickiewicza               

w Kole, 

- Pani Grażynie Trocińskiej - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Marii Konopnickiej w Kole 

- Panu Tomaszowi Ponieckiemu - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Kole, 

- Pani Izabeli Adamek - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi 

„Czerwony Kapturek w Kole, 

- Pani Agnieszce Kozajda - Dyrektor Przedszkola Nr 5 im. Gromadka Misia Uszatka  w Kole,   

- Pani Halinie Zborowskiej - Dyrektor Żłobka Miejskiego w Kole, 

- Panu Radomirowi Piorunowi – Dyrektorowi Miejskiego Domu Kultury w Kole, 

- Pani Aleksandrze Kowalskiej - Dyrektor Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kole, 

- Panu Tomaszowi Nuszkiewiczowi - Dyrektor Muzeum Technik Ceramicznych w Kole, 

- Panu Jarosławowi Kawkce - Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kole                           

(w zastępstwie – Marcin Świder), 

- Pani Urszuli Karolczak - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kole, 

- Pani Małgorzacie Gatrzkie  - Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Kole  

- Pani Agnieszce Zborowskiej - Karbowej  - Kierownik Miejskiego Ośrodka Profilaktyki i Pomocy 

Rodzinie w Kole. 

 

10. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

W tym punkcie głos zabrali: 

- Pan Björn Warmer – Burmistrz miasta partnerskiego Reinbek, 

- Pan Leszek Galemba – Poseł na Sejm RP, 

- Pan Tomasz Nowak – Poseł na Sejm RP, 

- Pani Paulina Hennig-Kloska – Posłana na Sejm RP, 

- Pan Tadeusz Tomaszewski – Poseł na Sejm RP, 

- Pan Andrzej Zdrojewski – Członek Zarządu Stowarzyszenia Króla Kazimierza Wielkiego, 

- Pan Mariusz Kozajda – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Kolskiego, 

- Pan Robert Kropidłowski – Starosta Powiatu Kolskiego, 

- Pani Sandra Żywicka- Sztul – w imieniu Posła do PE – Leszka Millera, 

- Pan Władysław Karski – Wicestarosta Turecki, 

- Pani Anna Kapturska – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Golina, 

- Pani Katarzyna Hamiga – Zastępca Burmistrza Kłodawy, 

- Pan Bartosz Stachowiak - Dyrektor Muzeum Miasta Turku im. Józefa Mehoffera, 
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- Pan Tomasz Ludwicki – Burmistrz Miasta Dąbie, 

- Ksiądz Prałat Janusz Ogrodowczyk. 

 

Przewodniczący zaznaczył. że wpłynęły również podziękowania, życzenia i gratulacje z okazji tego 

pięknego jubileuszu od gości, którzy nie mogli się pojawić na dzisiejszej uroczystości, z różnych 

przyczyn osobistych. 

 

11. Hejnał Miasta Koła. 

Hejnał Miasta Koła odegrał Pan Krzysztof Lityński – Dyrygent oraz Prezes Orkiestry Dętej Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Kole. 

12. Zamknięcie obrad. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad przewodniczący rady zamknął obrady LII Sesji Rady Miejskiej Koła                  

o godz. 13.41. 

 

13. Część artystyczna. 

Jako pierwszy zaprezentował się kwintet instrumentów dętych blaszanych: MASTER BRASS. 

W dalszej części artystycznej wstąpili członkowie manufaktury piosenki harcerskiej „WARTAKI”. 

 

 

 

 

        

  

                                                                                                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Anna Krakowska 


